
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 6 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30  –  17.00 

   

 Plats: Virvelvinden, Stadshuset 

   

 Justerat: 15 september 2009 

  

 

 

Martin Michel   Lennart Jansson 

  

 

Närvarande  

 
Ledamöter 

 Martin Michel (MP), vice ordförande 

Lennart Jansson (M) 

Anna Wersäll (M) 

Per Altenberg (FP) 

Bengt Sandberg (S) 

Håkan Wahlén (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Eriksson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Luke Cook (M)   Tjänstgörande 

Sten-Åke Larsson (M)   Tjänstgörande 

Andreas Eriksson (M)   Tjänstgörande 

Daniel Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)   Tjänstgörande 

Gunnel Färm (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Åke Mezán (V) 

 
Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson 

Tjänstemän ifrån kontoret Anita Granlund, Christer Jansson, Mikael Forkner samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils 

Löwenspets från roteln.   

 

 



  

 § 6 

Grön IT-strategi för Stockholms stad. Svar på remiss 

Dnr 2009/106/287 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att till kommunstyrelsen överlämna och åberopa 

 kontorets svar på remissen ”Grön IT-stategi”.  

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att justera paragrafen omedelbart. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 20 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ledamöterna Lennart Jansson m.fl. (M) och Altenberg (FP) ställer sig bakom 

 kontorets förslag (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Martin Michell (MP), ledamöterna Bengt Sandberg m.fl. (S) och

 Mattias Ericson (V) lämnar följande förslag till beslut: 

  

 Nämnden beslutar att 

 1 Bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut 

 2 Ge förvaltningen i uppdrag att redan nu peka ut lämpliga lokaler för att  

     tillämpa ”miljösmarta lösningar” i sina fastigheter samt anföra följande: 

 

 Vi välkomnar kommunstyrelsens förslag till ”Grön IT-strategi för Stockholm”. 

 Ambitionen att IT-miljön ska vara tillgänglig och stabil är bra. Även om de 

 enskilda förvaltningarna redan nu jobbar med delar av de åtgärderna som finns i 

 kommunstyrelsens förslag till ”Grön IT-strategi” anser vi att en konkretisering 

och  standardisering av åtgärderna bidrar till att uppföljningen av de olika 

 förvaltningarnas arbete blir både enklare och effektivare. En övergripande ”Grön 

 IT-strategi” kan även bidra till likhet mellan olika förvaltningarnas hantering av 

 frågan.  

 

 Den nya tekniken ska utnyttjas för att utveckla stadens verksamheter, spara 

 resurser och ge underlag för god miljöhushållning.  Rekommendationerna och 

 åtgärdsförslagen i slutet av dokumentet är bra och bör realiseras.  

 

 Vi finner också kommunstyrelsens förslag till pilotprojekt för ”miljösmart 

 byggande” är - även om det är långtifrån tillräckligt - intressant och förvaltningen 

 bör komma med förslag till någon/några lokaler, där man kan tillämpa åtgärder för 

 ”miljösmart byggande”.  

 

 Det finns dock ännu mycket att åtgärda. ILS-sytemet måste bli bättre när det gäller 

  inrapportering av miljödata för att uppfylla verksamhets- och miljömål.  Att SLK 

 som inte besitter kompetensen på miljöområdet fick ta över ansvaret för 

 Miljöprogrammet är ett problem och visar på en låg ambitionsnivå. Föreslagna 

 pilotprojekt är av i det närmaste ”fjantig” karaktär och slår in öppna dörrar eller 



  

 har marginell miljönytta.  EU-direktiv kommer att reglera passivhus standard för 

 all nybyggnation inom loppet av något/några år.  Större miljönytta vore om 

 handläggare på förvaltningar hade fungerande kartunderlag, GIS-kartor som de 

 facto innehöll det kunskapsunderlag som finns i staden idag. Detta fungerar 

 fortfarande inte tillfredställande.  

 

 I övrigt kan bara sägas att - Vision 2030 är ett tämligen hopplöst tillväxtfixerat 

 dokument med stora brister och som inte borde utgöra underlag för stadens 

 framtida utveckling.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar  

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Martin Michel (MP), ledamöterna Bengt Sandberg m.fl. (S) och 

Mattias Ericson (V) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP), 

ledamöterna Bengt Sandberg m.fl. (S) och Mattias Ericson (V) förslag till beslut. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


